
Geachte Minister, 

 

Ons bedrijf bestaat uit het weiden en mesten van koeien, die uit de melkveehouderij komen. 

We hebben geen fosfaatrechten en kunnen volgens de nieuwe regeling niet meer deze koeien 

aanvoeren. 

Om toch ons bedrijf draaiende te houden zijn we gedwongen buitenlandse koeien aan te kopen en 

deze gaan voeren, volgens mij is dit toch niet de bedoeling van ons Nederlandse vee en vlees. 

Naast de koeien hebben we vleesstieren.  

Onze stieren zijn van verschillende vleesveerassen, deze hebben gunstigere voederconversie en dus 

een lagere excretie, hier word helemaal geen rekening gehouden binnen de regelgeving. 

Met de huidige regelgeving komen we mest te kort om ons land te bemesten, omdat we een deel 

moeten afvoeren om aan de regels te voldoen.  

Dit betekent verarming van de grond en negatieve invloed op het bodemleven. 

De huidige normen zijn nu al te hoog en dan gaan de excretie cijfers verdubbeld worden. Dit zal voor 

ons extra kosten betekenen  om meer grond te huren of te kopen om de mest op te kunnen 

plaatsen.   

En wat willen we in de toekomst voor vlees eten, willen we ons eigen Nederlandse rundvlees eten 

met een constante vleeskwaliteit en voedselveiligheid of buitenlands vlees importeren. 

Wat we missen is een eigen diercatagorie voor vleesvee voor vleesveebedrijven met excretienormen 

die aansluiten bij de praktijk! 


